

PFAS Letter
PFAS-Schreiben
EU REACH Regulation

Hinwil, December 2023

Dear Valued Customer,

Belimo is aware that the European Chemicals Agency (ECHA) is working on a restriction dossier for the use of PFAS (per- and polyfluoroalkyl substances).

Belimo will monitor the progress of the restriction process as well as undertake the necessary steps to identify components and material which contain PFAS. We will ensure that our products comply with the regulatory requirements once they entered into force.

You can follow ECHA's universal PFAS restriction proposal here:

<https://echa.europa.eu/hot-topics/perfluoroalkyl-chemicals-pfas>

Sehr geehrter Kunde,

Belimo ist bekannt, dass die Europäische Chemikalienagentur (ECHA) an einem Beschränkungs-dossier für die Verwendung von PFAS (Per- und Polyfluoralkylsubstanzen) arbeitet.

Belimo wird den Fortschritt des Beschränkungsprozesses überwachen und die notwendigen Schritte unternehmen, um Komponenten und Materialien zu identifizieren, die PFAS enthalten. Wir stellen sicher, dass unsere Produkte den gesetzlichen Anforderungen entsprechen, sobald diese in Kraft treten.

Sie können den universellen PFAS-Beschränkungsvorschlag der ECHA hier verfolgen:

<https://echa.europa.eu/hot-topics/perfluoroalkyl-chemicals-pfas>